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A quest mes els presentem en portada la història 
de Clara Cambray, l’actual capitana de l’equip 
femení de waterpolo del CN Mataró. Acaba de 
disputar la final de la Champions League feme-

nina. És la primera vegada en la història que l’entitat mataro-
nina arriba tan lluny. Es van quedar a un gol del CN Sabadell, 
el campió. Clara no ha estat mai internacional, per aixó no ha 
pogut disputar uns Jocs Olímpics o un Mundial, com sí que 
han fet la majoria de les companyes del seu equip.
No obstant això, és just i necessari destacar la figura d’una 
jugadora que porta des dels cinc anys en el CN Mataró i 
que ha estat partícip de tots els èxits aconseguits per un 
equip que actualment és un dels millors d’Europa, que és 
el mateix que dir del món. Clara representa la humilitat, el 
treball, la perseverança, la companyonia... i l’orgull de de-
fensar un escut. És el que en l’argot futbolístic, es coneix 

com a ‘one club man’. En el seu cas, ‘one club woman’. Ara 
que ha recollit el braçalet de capitana, heretat d’una lle-
genda del waterpolo espanyol com ha estat Marta Bach, 
Clara Cambray és la que lidera l’equip entrenat per Dani 
Ballart, que s’han ficat, entre cella i cella, tornar a guanyar 
el títol de Lliga. Sens dubte, es mereixia aquest reconei-
xement i ser la portada del nostre número de maig.
Hem demostrat a Esportiu Maresme al llarg d’aquests 
sis anys que ens encanta reconèixer les trajectòries dels 
nostres esportistes, perquè darrere d’ells hi ha il·lusió, tre-
ball i molts anys de dedicació. Per això ens n’hem anat a 
Andorra, per estar amb Carlos Martínez, un futbolista que 
va sortir de Mataró, del Juventus concretament, i després 
d’una llarga carrera futbolística, fins i tot pel Japó, està ju-
gant en la segona divisió del futbol espanyol, en l’equip 
de Gerard Piqué. Tot un premi per a ell.
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Entrevista Sergi Capdevila
Fotos Pep Morata

Q uan vas començar a ju-
gar a waterpolo, t’ima-
ginaves jugar una final 
de Champions?

La veritat és que no. L’any passat, 
a l’inici d’aquesta temporada, pot-
ser sí perquè veia que havíem fet 
un equipàs. Fa uns anys no, im-
possible. Fins i tot quan vam gua-
nyar la Copa LEN, creia que no hi 
havia res per sobre d’allò. 

Com va començar el teu idil·li 
amb aquest esport?
Crec que amb tres anys. Jo feia 
natació perquè les noies no po-
díem jugar a waterpolo. El meu 
germà bessó sí que podia per-
què era noi. Jo sempre portava 
la bossa per si els hi faltava algú. 
Després aquests van ser els nens 
amb els quals vaig jugar fins a 
edat infantil. A partir de llavors ja 
hi havia noies que jugaven, una 
barreja heterogènia de jugado-
res de diferents edats. 

Si no m’equivoco, portes als 
gens el Mataró i l’aigua.
De fet, els meus pares es van 
conèixer al Centre. La meva mare 
era nedadora i el meu pare va ju-
gar a waterpolo fins a una edat 
bastant avançada. Va pujar a Di-
visió d’Honor amb el CN Mataró 
i es va retirar quan jo tenia tres o 
quatre anys. 

Et va costar decidir-te?
Compaginava el futbol sala amb 
el waterpolo. Fins als 12 anys més 

o menys no vaig haver de triar. 
Però què passa? Que al futbol 
sala no calia que entrenés per ju-
gar. En canvi, al waterpolo, si no 
entrenes no rendeixes. Al futbol 
sala rendia igualment. No em van 
coaccionar des de casa. No me’n 
penedeixo, però trobo a faltar el 
futbol.

El waterpolo és un esport molt 
físic. La teva fisonomia t’ha tan-
cat moltes portes? Com t’hi has 
enfrontat?

TOTA UNA VIDA 
AL CENTRE NATACIÓ MATARÓ

ENTREVISTA
PORTADA

CLARA CAMBRAY 
La capitana d’un 

equip de llegenda

“No m’hagués imaginat mai que 
jugaria una final de la Copa d’Europa”

Parlar del CN Mataró és que et vingui directament al cap la imatge de Clara Cambray. 
Capitana i un dels emblemes de la ciutat, ha viscut la gran evolució que ha experimentat 

l’equip absolut femení durant l’última dècada. Ha guanyat títols, acaba d’arribar a una 
final de Champions i té molt clar que en vol jugar una altra abans de retirar-se. 

És enginyera, però encara li queda molta corda com a waterpolista
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Marta Bach et va deixar ‘sola’ 
a l’hora d’acollir les jugadores 
que venen de fora i ensenyar-los 
el que és ser mataronina...
No em puc comparar amb la 
Marta. Ella és l’emblema real de 
la ciutat de Mataró. Jo he agafat 
de rebot el seu càrrec. És molt 
amiga meva i podria haver con-
tinuat tants anys com hagués 

volgut. Era una jugadora molt 
propera amb tothom i posava les 
coses molt fàcils. Atreia jugado-
res, feia que volguessin venir a 
jugar aquí. Moltes nenes volen 
ser com la Marta, és un fet. Se la 
troba a faltar. 

Et diria que és un problema, però 
no ho ha sigut mai realment. Mai 
m’he sentit inferior. Sé que física-
ment soc més petita que la ma-
joria. És cert que el waterpolo és 
un esport molt físic, però de més 
petita es notava menys. Les de 
l’equip sempre em diuen que soc 
molt baixeta, però jo em comparo 
amb les meves amigues i estic en 
l’estatura mitjana. Em conec molt 
bé a mi mateixa, sé les meves de-
bilitats físiques, però també soc 
molt conscient de què puc ex-

plotar que no sigui el físic. Sí que 
he hagut de sentir comentaris 
com “és massa petita, no arriba-
rà”, però mai no m’ha afectat. Tots 
els meus entrenadors, menys 
Dani Ballart, han intentat engrei-
xar-me, fer-me guanyar volum, 
però no hi ha hagut manera. Crec 
que no puc guanyar gaire més del 
que tinc ara. Em miro i estic molt 
bé. Tinc el físic explotat al màxim 
que puc. També perdria agilitat si 
guanyés pes. 

Quines virtuts creus que tens a 
la piscina?
Amb els anys he agafat molta 
responsabilitat tàctica. Sé llegir 
bé el ritme de joc, sé quan acce-
lerar i quan no. Crec que no em 

tremola el braç en els moments 
importants. No penso que tingui 
el millor xut, però de vegades és 
més important agafar la respon-
sabilitat quan toca. M’agrada molt 
més assistir que marcar. També, 
el fet de ser petita crec que em 
fa ser àgil en moments que ningú 
s’ho espera. Intento avançar-me 
als esdeveniments. 

Com has viscut l’evolució del 
club i l’aposta pel femení?
La meva vida esportiva ha anat 
molt lligada a l’aposta i creixe-
ment del club. Quan vaig entrar 
al primer equip ja hi havia juga-
dores bones que feia temps que 
hi eren. Crec que és sobre el 2014 
que el club fa el pas endavant i 
comencem a tenir un patrocina-
dor. Més o menys és quan entro 
jo a primer equip. Creixo amb el 
club i vaig  madurant en aquest 
context. Llavors era més fàcil en-
trar al primer equip, ara les nenes 
s’ho han de treballar molt perquè 
el nivell és altíssim. 

L’actual nivell d’excel·lència et 
fa autoexigir-te cada any més?
Ja fa uns anys que penso que 
pot ser el meu últim any, però, 
és clar, arriben aquestes noies i 
et fan autoexigir-te molt més. La 
part bona és que són jugadores 
de molta qualitat, però molt pro-
peres. Pensen molt en l’equip. 
Volen que et sentis còmode, 
estan pendents de les joves... 
Per exemple, Rita Keszthelyi és 
molt bona tècnicament i poden 
aprendre molt d’ella. 

“El meu pare i 
la meva mare es van 

conèixer al CN Mataró, 
així que porto 

el club a la sang” 

“Físicament soc 
inferior a la majoria 

de jugadores, 
però intento explotar 

les meves virtuts”

A la platja de Mataró, davant el seu club de tota la vida, on és 
tota una institució, ha agafat el rol que feia i tenia Marta Bach

Et toca a tu fer de cicerone...
Ho faig encantada, ja ho feia 
abans. Ara potser ho faig més sola 
perquè no hi ha la Marta. Trans-
metem l’estima que sentim per 
la ciutat, intentem fer que la gent 
vulgui estar més en aquest club, 
que entenguin que hi ha una ciu-
tat darrere.

Què ha significat l’arribada de 
Dani Ballart?
Amb ell el canvi de mentalitat ha 
estat brutal. En part, perquè nin-
gú no s’ho esperava. Jo coneixia 
el Dani del món del waterpolo, 
però no sé ni si ens saludàvem. 
No tenia referències. Ell es va 
adaptar molt ràpid a nosaltres i 
nosaltres a ell. Ha estat capaç de 
portar-nos noves idees, que no és 
fàcil. Jo tenia 24 anys quan va arri-
bar. No sabia si podia explotar-me 
més com a jugadora i el Dani va 
superar aquest sostre. El Dani va 
ser capaç de portar-nos al límit 

“Tinc clar que vull tornar a jugar una final de 
Champions amb aquest grup i per això vull seguir 

una temporada més” 
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T inc molt clar que la 
Clara es la més llesta 
de la classe. Una juga-
dora molt conscient de 

les seves limitacions físiques en 
un esport de gegantes. El clàssic 
David contra Goliat. Per perso-
nalitat i coneixements, la Clara 
sempre suma, és una sort tenir-la 
a l’equip. Com a capitana, té un 

“La Clara és la més llesta de la classe”

físicament. Aire fresc... I el resultat 
són totes les finals que hem jugat 
aquest any i que ja ni en recordo 
el nombre...

Devia costar després de perdre, 
però imagino que vau ser consci-
ents que vau fer història arribant 
a una final de Champions, no?
Diumenge em trobava molta 
gent per Mataró i em felicitava. A 
mi em costava acceptar les feli-
citacions. Van ser dies molt durs, 
però quan una setmana més tard 
et continuen felicitant comences 
a valorar que ets subcampiona 
d’Europa. Aquesta derrota va fer 
que jo, que potser dubtava, tingui 
molt clar que vull continuar un 
any més. Vull tenir una altra opció 
de guanyar una Champions amb 
aquest equip. 

Vols dir que veus a prop el teu 
adeu?
De moment, segur que continuo 
un any més. Un dia ho vaig dir, no 
crec que passi d’un parell d’anys 
més. Soc molt quadriculada, ja he 
acabat els estudis, tinc 26 anys i 
sé que el waterpolo no em donarà 
de menjar.

Com recordes aquella Copa 
LEN que vau guanyar el 2016?
Va ser una setmana màgica, amb 
la Marta ho hem comentat un 
munt de vegades. Vam estar vi-
vint en una bombolla durant molt 
de temps. Mai haguéssim pensat 
tenir alguna opció de guanyar un 
títol europeu amb el Mataró. Ens 
va costar de pair. 

El tema de no haver estat mai in-
ternacional ha estat una espina 
que has arrossegat?
Ho tinc assumit des de molt petita 
pel tema del físic. Llavors no ha 
estat una decepció rere decepció 
perquè des dels 16 anys ja sabia 
que no tindria ni una opció. Estic 
molt contenta a Mataró, que és on 
em coneixen i em valoren. A fora, 
que no em coneixen i no m’han 
donat l’oportunitat i per tant no he 
pogut demostrar si valc o no valc, 
m’és bastant igual, la veritat. Aquí 
han anat passant molts entrena-
dors i tots han anat confiant en mi 
i no per pena, sinó pel meu ren-
diment. També és veritat que he 
coincidit amb la millor generació 
de waterpolo del país, és clar. Ara 
Cris Noguè, per exemple. 

En quines condicions viu una 
jugador de primer nivell a Espa-
nya?
Crec que el problema a Espanya 
és que hi ha moltes diferències. 
Jo tinc la sort d’estar a un club 
on puc viure del waterpolo. Puc 
anar fent amb l’aposta del club, 
però això no passa a la majoria de 
clubs. Fins que no hi hagi un canvi 
real, només quatre o cinc equips 
poden tenir un equip competitiu 
i pagar les seves jugadores per-
què s’hi puguin dedicar. 

Per on passa el futur de l’equip 
femení de Mataró?
Estic segura que s’ha de mante-
nir l’exigència amb jugadores de 
la casa i estrangeres. Les juga-
dores de casa són primordials. A 
la meva època, sense una base 
estructurada, era més complicat 
treure waterpolistes bones i pre-
parades. Però el Mataró va fer rà-
pid el canvi de xip i les nenes que 
pugen són nenes que han gua-
nyat tots els campionats de Cata-
lunya i d’Espanya per categories, 
amb molta projecció. Són nenes 
que són el futur de la selecció i 
sobretot de Mataró. 

Ara potser no hi ha aquell risc 
que vingui un club millor i te les 
prengui, no?
És clar i després penses: on pots 
anar millor que al Mataró? Elles 
ho diuen, és un equip top a Euro-
pa, és difícil estar millor que aquí. 
S’han de cuidar aquestes nenes. 
Però per mi ara venir a jugar al Ma-
taró és venir a jugar al millor equip 
d’Europa. Que Rita Keszthelyi o 
Anni Espar volguessin venir diu 
molt. Simone Van de Kraats està 
destinada a ser la millor jugadora 
del món i també va voler venir...

Seria viable compaginar una 
feina amb el dia a dia com a ju-
gadora?
Seria impensable amb els horaris 
que tinc, hauria de tenir sort que 
algú involucrat al club em con-
tractés i tenir horaris molt flexi-
bles. Ara mateix prefereixo jugar 
al waterpolo, però sí que tinc ga-
nes de provar-me al món labo-
ral i trobar el que m’agrada, per 
descomptat. No tinc experiència, 
però no em preocupa gaire. És un 
peatge que estic disposada a pa-
gar perquè jo he decidit jugar a 
waterpolo. 

nou rol aquesta temporada. És 
una situació complicada la seva 
perquè ha de gestionar un equip 
de diferents edats i personalitats 
(algunes molt fortes per les se-
ves experiències internacionals). 
Però ella sempre guanya, és des-
carada i llesta com poques, sem-
pre troba el camí cap al gol o la 
bona gestió personal”.
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PALMARÈS

CN MATARÓ
1 Copa LEN

1 Lliga 

3 Supercopes d’Espanya

2 Copes de la Reina

1 Copa Catalana

1 Subcampionat d’Europa

DANI BALLART:

“No haver estat 
mai internacional 

no és una decepció, 
ho vaig assumir 
des dels 16 anys



Més info a  totssomunbatec.cat
#TotsSomUnBatec

CARDIOPROTEGIM EL FUTBOL
I FUTBOL SALA CATALÀ
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aquesta és la veritat, però quan em va tru-
car l’Andorra estant a l’Hèrcules, no m’ho vaig 
pensar dues vegades, perquè si no agafava 
aquest tren, el perdia per sempre.

Content?
Molt, perquè estic jugant molt, he marcat 

REPORTATGE
FUTBOL

CARLOS
MARTÍNEZ

Entrevista Toni Frieros
Fotos Pep Morata

V as arribar a Segona Divisió amb 35 
anys. Mai no és tard...
No! Vaig tenir diverses oportunitats 
d’anar a Segona A, tant quan estava 

a Segona B, com quan estava a l’Olot o al Vi-
la-real B, però sempre he estat home de club, 
d’acabar el que començo... si m’hi trobo a gust.

Esperaves arribar a Segona, en aquest cas 
amb l’Andorra?
A aquestes alçades de la meva carrera, ja no, 

“Haver arribat a Segona Divisió és
un premi a tota la meva carrera”
Carlos Martínez va començar a ‘caminar’ futbolísticament al Juventus de Mataró i 

després al mateix Mataró, des d’on va emigrar al FC Barcelona per tornar al Premià de 
Mar, amb el qual va pujar a Divisió d’Honor Juvenil. Una longeva trajectòria d’èxit que ara 

l’ha portat a l’Andorra de Gerard Piqué a la divisió de plata del futbol espanyol

El gran salt a la meva carrera  
el vaig fer a l’Olot i al Vila-real 

vaig ser molt feliç.  
Em van marcar molt”

gols, com el hat trick que li vaig fer a la Pon-
ferradina... Sarabia és molt bon entrenador, 
gaudeixo entrenant a les seves ordres. El ves-
tidor està molt unit, es juga molt bé al futbol... i 
en l’aspecte personal, la meva dona i els meus 
fills estan encantats de viure a Andorra. Millor, 
impossible.

Quina etapa de la teva carrera va marcar un 
abans i un després?
Sens dubte els anys que vaig jugar a l’Olot. 
Vaig arribar a Tercera Divisió, vaig ser el mà-
xim golejador de la categoria, vam pujar a 
Segona B i vaig començar a adonar-me que 
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el futbol seria la meva vida. També vaig gau-
dir molt al Vila-real B, perquè aquest club és 
fantàstic. Allà vaig jugar amb Rodri, l’interna-
cional espanyol del Manchester City.

Al Japó no vas gaudir tant?
Quan va sorgir l’oportunitat d’anar al Japó tam-
poc m’ho vaig pensar dues vegades, malgrat 
que el meu fill petit acabava de néixer. Viure 
aquella cultura ens venia molt de gust a la 
meva dona i a mi. Al Tòquio Verdy em van trac-
tar de meravella i l’experiència vital japonesa 
sempre la portaré dins. Una altra cosa va ser 
futbolísticament. Diguem que la idea de fut-
bol que tenia Miguel Angel Lotina no encaixa-
va molt bé amb les meves característiques. 
Al Japó el futbol és molt físic, directe, no es 
té tant la pilota als peus ni s’elabora la jugada, 
això a mi em penalitza.

I te’n vas a l’Hèrcules, a Segona B...
Vaig tornar a casa i a un projecte molt bonic 
que no es va fer realitat per molt poc, perquè 
vam estar a les portes d’ascendir a Segona A. 
Ens va tancar el pas la Ponferradina, on ens va 
destrossar Isi, aquest gran jugador ara al Rayo 
Vallecano.

Com va sorgir l’oferta de l’Andorra?
Em va trucar el seu director esportiu, Jaume 
Nogué, i em va dir que estaven buscant un 

davanter amb el meu perfil. Em van explicar 
el projecte i vaig decidir fitxar per l’Andorra a 
mitjan temporada. Van pujar a Segona A i aquí 
continuem, consolidats a la categoria.

Somies a arribar a Primera 
Divisió?
Aquest juny compliré 37 
anys. No sé què m’oferirà 
el futur. Acabo contracte 
amb l’Andorra i encara no 
n’hem parlat. El que sí que 
tinc molt clar és que l’Andorra acabarà ju-
gant a Primera Divisió, perquè aquest és l’ob-
jectiu de Piqué i tot el seu equip. El que sí que 
puc dir-te és que arribar a Segona Divisió 
ha estat un premi a tota la meva trajectòria 
futbolística.

“La meva experiència al Japó  
va ser molt bona  

en l’aspecte personal;  
en el futbolístic, no tant”

“Ara estic gaudint moltíssim 
a l’Andorra, com si estigués 

començant la meva carrera”

Vols continuar...
Mai he tingut lesions greus, sempre m’he cui-
dat molt, tant el físic com la nutrició i em sento 
amb ganes i forces per continuar.

Imagino que continuaràs 
unit al Maresme i al teu 
Mataró natal...
Per descomptat! Mataró 
està a dues hores i mitja 
amb cotxe d’Andorra i hi bai-
xem sempre que podem. A 

Mataró hi viuen els meus pares, el meu germà, 
els meus amics, com Ramon Montilla o Javi 
Bustos, que acaba de penjar les botes a Los 
Molinos. Estic molt unit a Mataró i sempre ho 
estaré perquè és la meva casa.
Claríssim...

“Tinc molt presents 
els meus inicis al 

Juventus, Mataró, 
Barça i Premià de Mar”
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Reportatge Ivan San Antonio

E l CE Premià de Dalt era 
com qualsevol altre club 
de poble maresmenc. 
Instal·lat en les categori-

es més baixes del futbol formatiu, 
la seva direcció anava fent, sense 
un projecte de mirada ampla. El 
fet diferencial entre aquesta en-
titat, fundada l’1 de novembre de 
1973, i les del seu voltant són les 
seves instal·lacions. El complex 
esportiu, ben comunicat, amb 

capacitat per acollir fins a quatre 
partits de futbol 7 de forma simul-
tània és, segurament, la clau d’un 
projecte que no para de créixer. 
De fet, al club només li faltava un 
element per enlairar-se del tot: un 
projecte esportiu.
És en aquest punt on quatre per-
sones, amb el suport de la feina 
de moltíssima gent, han estat els 
culpables que avui el Premià de 
Dalt comenci a ser un club de re-

ferència. Tot i que queda molt per 
fer, el camí iniciat ara fa tres anys 
no té aturador. Sisco Sánchez 
(president), Eduard Bella (ges-
tió corporativa), Manel González 
(metodologia) i Fran Martínez 
(director esportiu), enamorats 
del futbol, sobretot del formatiu, 
ja eren part vital del Sant Berger, 
escola de tecnificació de Teià, po-
blació veïna. Animats en part per 
l’alcalde de Premià de Dalt, Josep 
Triadó, van decidir fer-se càrrec 
de l’entitat premianenca i posar 
tot el seu coneixement i experi-
ència per millorar el club.
Tres anys més tard el Club Espor-
tiu Premià de Dalt ha passat de 
poc més de 100 nens a tenir-ne 
més de 400. Ha passat de no tenir 
futbol femení a comptar amb cinc 
equips que, la propera tempora-
da, seran el doble. Hi ha setanta 
voluntaris que es fan càrrec de 
l’estructura a tots els nivells: coor-
dinació, entrenaments, material… 
Fran Martínez té molt clar quina 
és la raó de ser de tot plegat: “El 
punt fonamental és que tots els 
nens i nenes del poble puguin 
jugar a casa. Ens vam trobar que 
abans n’hi havia que tenien bon 
nivell i se n’anaven i d’altres que 
se n’anaven perquè no hi havia 
bona estructura. Però també 
volem que sigui el club de tots, 
de gent amb més nivell i de qui 
no en té tant. Hi ha equips per-
què tothom pugui jugar”, explica 

Martínez. Si tot va bé, la propera 
temporada també hi haurà un 
Preferent... o dos.
“A nivell polític, tenim la sort que 
qui mana està molt per l’esport i 
la seva aposta és ferma, n’estem 
molt contents”, assegura Mar-
tínez. A més, a nivell econòmic, 
com el mateix municipi, “el deute 
és zero, no li devem res a ningú”, 
afegeix. Per part de l’ajuntament, 
el sentiment és recíproc: “És un 
projecte molt maco, de poble. 
S’estan fent les coses molt bé i 
n’estem molt satisfets”, confessa 
Josep Triadó, alcalde de Premià 
de Dalt, poble que, per cert, tam-
poc té cap tipus de deute bancari.
Manel Gonzàlez és el respon-
sable de metodologia i busca 
temps de sota les pedres per 
aportar tot el seu coneixement, 

que és moltíssim, perquè combi-
na la seva tasca al Premià de Dalt 
amb la feina com a assistent del 
vilassarenc Joan Francesc Ferrer, 
‘Rubi’, a l’Almeria, de Primera Divi-
sió. “Sabem que hi ha nens que 
tenen aptituds  i d’altres no tant, 
però l’objectiu és que a tothom 
que li agrada el futbol millori i 
gaudeixi d’aquest esport”, asse-
gura.  Això sí, guanyar categori-
es és un element imprescindible 
perquè el projecte tiri endavant: 
“Per aquesta raó hem posat els 
millors entrenadors al Futbol 7. 
Això farà que en el futur els juga-
dors creixin amb un cert nivell i, 
de mica en mica, les edats més 
avançades també millorin”, ar-
gumenta.
Però no tot és la pilota. L’educa-
ció i el respecte són eixos fona-
mentals en un club que també vol 
ser referent pel que fa a aquests 
valors: “La comunicació amb els 
nens, com es diuen les coses, 
sense paraulotes i amb un vo-
cabulari adequat, són elements 
imprescindibles per a nosal-
tres”, explica Gonzàlez. Aquest 
fet obliga a estar molt a sobre de 
tots els equips.
En aquest sentit, Fran Martínez 
afegeix que “donem molta im-
portància al respecte per la fa-
mília, els adversaris, el material, 
l’entorn, els àrbitres… Tot costa, 
costa molt, molt d’esforç, i vo-
lem que els nens i nenes ho sàpi-

Els nous responsables 
de l’entitat han 

aconseguit instaurar 
un nou model 

de gestió de club i, 
sobretot, d’entendre 

i desenvolupar 
el futbol formatiu

UN PROJECTE QUE PENSA EN GRAN
LA TRANSFORMACIÓ DEL CE PREMIÀ DE DALT

PRESENTACIÓ. En tres anys el club ha passat de 100 llicències a tenir 450 jugadors i 30 equips, cinc d’ells femenins, que seran el doble 
l’any vinent. A més del seu nou projecte esportiu, el club destaca per poder gaudir d’unes instal·lacions municipals espectaculars
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guen”. Un bon exemple el tenim 
el dia de partit. Quan el Premià 
de Dalt marca un gol, automà-
ticament, tots els futbolistes se 
situen al seu terreny de joc amb 
el braç aixecat. 
Pau Almar és el coordinador del 
Futbol 7 i destaca que un dels 
indicadors que demostra que la 
feina s’està fent bé és la quantitat 
de nens que volen venir al club 
sense haver fet una feina de cap-
tació: “És el boca-orella”. Això 
s’aconsegueix gràcies al fet que 
“la idea del club és que hi hagi 
categories per a tothom. La idea 
és la mateixa, però no es pot 
treballar igual amb un grup que 
amb un altre”. I posa un exem-

ple, l’Aleví B: “Tots han començat 
aquest any, van últims i l’altre 
dia vam sumar el primer empat 
perquè ho havien perdut tot. 
I tots i cadascun d’ells no falta 
mai a l’entrenament, són molt 
competitius, els agrada molt el 
futbol. Són un exemple per  a 
nosaltres”.
El nivell de professionalització és 
tan alt que, com toca avui en dia, 
les xarxes socials també estan 
agafant molta volada. El seu res-
ponsable és Roger Naranjo, tam-
bé un dels entrenadors del club: 
“És, com tot, un projecte a llarg 
termini i la idea és poder mostrar 
tota la feina que fem”, assegu-
ra. Instagram és avui l’eix central 

U n grup de futbolistes del Premià 
de Dalt van viure en directe i de 
molt a prop el Girona-Elx. De fet, 
hi van anar tots junts, en autocar, 

i van poder saludar, al túnel de vestidors, 
els jugadors locals. Aquest és només un 
exemple de la col·laboració creixent en-
tre les dues entitats. Siscu Sánchez, que 
combina la seva tasca al Maresme amb la 
de màxim responsable del futbol formatiu 
gironí, n’és el gran responsable: “Encara és 

aviat perquè al Girona li encaixi a nivell es-
portiu, això requereix temps, però al club 
li interessa expandir-se més enllà de les 
comarques gironines i Premià de Dalt és 
un bon començament”. De fet, l’escola de 
tecnificació Sant Berger i el mateix Girona 
organitzen campus de forma conjunta en 
diverses èpoques de l’any. L’objectiu, a llarg 
termini, és que futbolistes interessants per 
al Girona puguin continuar creixent a prop 
de casa sense perdre’ls la pista.

E l nou projecte del CE 
Premià de Dalt no 
s’entén sense el fut-
bol femení. Malgrat 

tot, no ha estat fins aques-
ta temporada que el club ha 
començat a comptar amb 
equips a diferents lligues. La 
raó és que s’ha hagut de par-
tir de zero i, de fet, es va fer 
molta feina de difusió abans 
de posar en marxa la iniciativa. 
L’èxit de la convocatòria va ser 
total i es van poder fer fins a 
cinc equips. “L’any que ve do-
blarem aquesta xifra”, explica 
Fran Martínez, conscient que 
les diferències amb el fut-

bol base masculí són encara 
moltes: “A partir de la propera 
temporada, al masculí, cada 
nen competirà amb nens del 
seu mateix any, però al femení 
encara no es pot fer per tema 
de llicències”. Tot i així, el bo-
ca-orella ha funcionat i l’inte-
rès de moltes nenes per for-
mar part del projecte no para 
de créixer. Un bon exemple 
es veure com les grades del 
camp municipal presenten 
un aspecte envejable sempre 
que hi ha partit del femení. “És 
molt agraït perquè tot comen-
ça de nou i hi ha moltíssima il-
lusió”, conclou Fran Martínez.

En tres anys el club ha 
passat de 100 llicències 

a tenir 450 jugadors i 
30 equips, cinc d’ells 

femenins, que seran el 
doble l’any vinent

El Girona, un soci estratègic de futur

FERMA APOSTA 
PEL FUTBOL FEMENÍ

a nivell de xarxes, tot i que poc a 
poc aniran incorporant nous mit-
jans. La feinada ha estat enorme 
durant tres anys, però això tot just 
acaba de començar i en queda 
molta per fer. Una cosa és indis-
cutible: el Club Esportiu Premià 
de Dalt està en molt bones mans.

Els responsables del club amb l’alcalde 
del poble i el delegat de l’FCF al Maresme

AJUNTAMENT DE
PREMIÀ DE DALT

 www.premiadedalt.cat 
 936 931 515

JUNTA DIRECTIVA
PRESIDENT

Siscu Sánchez
DIRECTOR ESPORTIU

Fran Martínez
DIRECTOR ECONÒMIC 

Eduard Bella
DIRECTOR  

METODOLOGIA 
Manel González

COORDINACIÓ
COORDINADOR GENERAL 

Genís Mejías
COORDINADOR F11

Jesús Marín
COORDINADOR F7

Pau Almar
COORDINADOR 

FEMENÍ I PORTERS
Juan Quintero

COORDINADOR  
PREBES I ESCOLETA

Jose García
COORDINADOR  
METODOLOGIA 
Alberto Gómez
DEPARTAMENT 
COMUNICACIÓ
Roger Naranjo

RELACIONS AMB L’FCF
Javi García

30

450
EQUIPS
(comptant l’Escoleta)

LLICÈNCIES

Masculí
Quarta Catalana (Sènior)
1 Juvenil
1 Cadet
3 Infantils
7 Alevins federats 

i 1 a consell escolar (8)
6 Benjamins
4 Prebenjamins

1 Juvenil
1 Cadet F7
1 Infantil
1 Aleví
1 Benjamí

Femení
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ESCOLA DE TENNIS DE MATARÓ

Text Toni Frieros
Fotos Pep Morata

E l Club Tennis Mataró, 
fundat el 1950, no sola-
ment ha estat el club de 
referència del Maresme, 

també ha estat un dels més im-
portants de Catalunya i d’Espa-
nya. De les seves pistes han sor-
tit jugadors de Copa Davis i ‘top 
100’ del món, com Julián Alonso, 
Jordi Burillo, David de Miguel, To-
màs Carbonell o més recent en 
el temps Albert Ramos. En les 
primeres albors dels anys 90, el 
Mataró va ser subcampió d’Es-
panya per equips i semifinalista 
d’Europa amb Fernando Luna, 
Carlos Bàguena, Gonzalo López, 
Ignasi Carrasco i els citats Burillo 
i De Miguel.
Ha plogut molt des de llavors i 
l’entitat, avui sota la presidència 
de Carles Guanyabens, ha experi-
mentat importants canvis, si bé la 
seva raó de ser i arrels han romàs 
intactes: la passió pel tennis i la 
formació. Des de fa 15 anys la mà-
xima responsabilitat de l’escola 
de tennis i pàdel del club recau 

en José María Díaz, experimentat 
entrenador que ha estat, i conti-
nua sent, el que ha dirigit la carre-
ra tennística d’Albert Ramos, gua-
nyador de quatre tornejos ATP, 
número 17 del món, olímpic a Rio 
de Janeiro, quart finalista a Ro-
land Garros i finalista a Montecar-
lo: “El vaig agafar molt jovenet 
en aquesta escola de Mataró, 

després vam treballar plegats 
al Tennis Pancho d’Argentona i 
vam reprendre la relació quan 
ell va abandonar el CAR de Sant 
Cugat i va començar a jugar 
Futures. Estic molt orgullós de 
l’Albert, de la seva família, i de la 
confiança i lleialtat que sempre 
han tingut cap a la meva perso-
na”, explica en José María.

L’Escola de Tennis de Mataró (el 
club disposa de 12 pistes de ter-
ra batuda, una pista ràpida i tres 
de pàdel, a més de gimnàs), en 
opinió del seu director, “gaudeix 
d’una extraordinària salut”. En 
l’actualitat compta amb més de 
450 alumnes, des dels cinc anys 
fins a “avis i àvies que desitgen 
millorar el seu joc a la nostra 

15 ANYS FORMANT TALENT
Sota la supervisió de José María Díaz, entrenador d’Albert Ramos, la coordinació general 
de Núria Garriga i la direcció tècnica de Manel Cabello i Dani Navarro, l’Escola treballa 

amb més de 450 alumnes de totes les edats i compta amb 14 entrenadors
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E l Club Tennis Mataró organitza el segon Tor-
neig Internacional Ciutat de Mataró, un World 
Tennis Tour que veurà competir 32 tennistes 

en individuals i 16 parelles en dobles des de diu-
menge 21 de maig fins a diumenge 28. És la segona 
vegada que el club de la capital del Maresme orga-
nitza aquesta important cita esportiva amb l’objectiu 
que les joves promeses del tennis vagin competint a 
nivell internacional. Hi jugaran tennistes classificats 

entre el 288 i el 450 del món, aproximadament. El 
torneig tindrà una fase prèvia de 64 tennistes entre 
els quals en sortiran vuit que aniran al quadre final.
La directora del torneig , Anna Cris Sans, afirma que 
l’ITF de la capital del Maresme és un Roland Garros 
a petita escala i el primer pas per conèixer el talent 
del futur. Els participants es repartiran 25.000 dòlars, 
uns 22.000 euros. El campió de la final s’emportarà 
aproximadament 3.200 euros.

Al voltant de 450 jugadors de totes les 
edats s’entrenen per complir el seu somni

José María Díaz és el màxim responsable de l’Escola i porta tota 
la seva vida dedicada a la docència tennística

Les pistes del CT Mataró a les tardes s’omplen de nens i nenes, 
tot un espectacle per als amants de l’esport formatiu

La filosofia de l’Escola és molt clara: formar, 
formar i formar

Jugadors i entrenadors, Manel Cabello un 
d’ells, en el grup que treballa als matins

Del 21 al 28 de maig
II TORNEIG INTERNACIONAL CIUTAT DE MATARÓ

escola d’adults”, explica la Núria 
Garriga, la parella d’en José María. 
Amb 12 entrenadors i dos prepa-
radors físics, una xifra molt consi-
derable, es divideix en diferents 
grups tant de matí com de tarda: 
alta competició, minitennis, inici-
ació i escola de competició. Dani 
Navarro és el responsable de l’Es-
cola Base i Manel Cabello de l’Alta 
Competició, dos entrenadors es-
sencials per l’èxit de l’Escola.

En José María explica que “l’alta 
competició va dirigida als qui 
entrenen per ser professionals 
del tennis i també per a aquells 
que busquen una beca en una 
universitat als Estats Units. En 
aquests 15 anys d’Escola hem 

enviat als Estats Units a 32 nois 
i noies”. L’entrenador d’Albert Ra-
mos vol posar l’accent en un fac-
tor molt important i diferencial: 
“Formem tennistes de tots els 
nivells amb la nostra pròpia filo-
sofia. Volem que els nostres ju-
gadors segueixin amb nosaltres 
molts anys, prolongar les seves 
carreres esportives al màxim, i 
això ens fa molt feliços”.
El més important per a l’Escola de 
Tennis de Mataró és el seu ADN, 
la seva filosofia: “No entrenem 
a cap nen o nena que no pugui 
representar-nos en els campi-
onats per equips. Tots els seus 
integrants han de ser de la nos-
tra Escola. És a dir, no fitxem a 
ningú per disputar campionats”, 
remarca amb orgull Josep Maria.
En aquests quinze anys, l’Escola 
ha aconseguit nombrosos èxits 
esportius tant a nivell de club 
com a títol individual dels seus 
jugadors, com la calellenca Ruth 
Roura, campiona de Catalunya 
cadet i subcampiona d’Espanya. 
Recentment, el club ha estat sub-
campió de Catalunya per equips 
de categoria aleví.
Sens dubte una gran feina for-
mativa.

“Intentem prolongar 
la carrera dels nostres 

jugadors al màxim i 
no treballem amb cap 

nen o nena que no 
ens representi en els 

campionats per equips. 
És el nostre ADN”, 

afirma Díaz
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KHYZER HAYAT 
ho ha tornat a fer

NOU CAMPIÓ DEL MÓN DE K1 (WAKO PRO)

M algrat de Mar ha tornat a demos-
trar que és la capital de les arts 
marcials, no solament al Mares-
me i Catalunya, també a Espanya. 

La seva capacitat per orga-
nitzar esdeveniments de pri-
mera magnitud està fora de 
tot dubte, així com per portar 
a Malgrat alguns dels millors 
lluitadors de tres especiali-
tats de les arts marcials que 
estan en ple apogeu: Muay 
Thai, Kick Boxing i K1.
El pavelló Municipal d’Es-
ports Germans Margall de Malgrat de Mar va 
acollir l’esdeveniment anomenat ‘Trust Fight 
World League I’, que va omplir de gom a gom 
la instal·lació esportiva, amb prop de 1.500 afi-
cionats gaudint d’una vetllada on es van poder 
presenciar 19 combats, amb 38 esportistes en 

lliça. En total es van viure 11 combats amateurs i 
8 combats professionals, amb tres títols en joc.
El primer títol va ser el Campionat d’Espanya 
de K1 (homologat per la FEKM), que va enfron-

tar el català Vicente García 
amb l’andalús Yerai Gómez. 
La victòria va correspondre 
al primer, ja que el combat va 
haver de ser aturat a instànci-
es del metge, que no va per-
metre que continués Gómez.
El segon combat estrella del 
vespre va ser el Campionat 
d’Europa K1 (Federació Wako 

Pro), on el català Albert Campos va ser derrotat 
als punts pel portuguès Ricardo Hilario. Cam-
pos, de Viladecans i imbatut fins ara, està esta-
blert a Tailàndia i és campió del món de Muay 
Thai de 57 quilos, títol aconseguit als EUA.
Per al final es va deixar el combat que tot el 

 El lluitador malgratenc d’origen 
pakistanès suma un nou títol als 

dos mundials de Muay Thay i a 
l’europeu de K1 

La vetllada, de caràcter 
benèfic, va reunir 1.500 
persones en el Pavelló 
de Malgrat de Mar i va 

ser retransmesa en 
directe per televisió

REPORTATGE
MUAY THAI/K1
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Practicar l'esport 
que més t'agradi, no 
t'hauria de preocupar.
T’oferim una assegurança
adaptada a tu.

aliancamataro
Plaça de les Tereses, 22. 08302 Mataró

Des de 

/mes27€

Professionals i 
especialistes que 
t'aconsellaran 
en tot el que 
necessitis.

públic estava esperant, el que anava a pro-
tagonitzar el gran ídol local, Khyzer ‘The Des-
troyer’ Hayat, que s’enfrontava a l’italià Daniele 
Iodice, campió al seu país tant de K1 com de 
Muay Thai i d’Europa K1 per la WCTS. Per part 
seva, Khyzer es presentava amb un palmarès 
de 52 combats, amb 38 victòries, 16 per KO.
En joc, ni més ni menys que el títol mundial 
de K1 de Wako Pro de 66,800 quilos. Khyzer 
tenia la possibilitat de tancar el cercle, ja té en 
el seu poder dos títols mundials de Muay Thai 

i l’europeu de K1. El combat no va defraudar 
ningú, al contrari, va fer aixecar el públic, que 
abarrotava el pavelló, dels seus seients. El na-
polità va obligar el català d’origen pakistanès 
a donar el millor de si mateix per obtenir als 
punts una victòria merescuda. Una prova de 
la importància dels combats i de la vetllada 
és que, a més de l’aforament complet, va ser 
retransmès en directe i en hora de màxima 
audiència per LaLigaSportsTV.
L’esdeveniment va comptar amb el suport de 

l’Ajuntament de Malgrat de Mar que des de fa 
10 anys col·labora amb els organitzadors (AFE 
Malgrat i Top King Training Center de Malgrat 
de Mar, escola d’arts marcials i esports de con-
tacte). La vetllada esportiva també va ser una 
iniciativa solidària, ja que la recaptació de la 
venda d’entrades s’ha destinat a la mateixa As-
sociació de Formació Esportiva Malgrat dedi-
cada, mitjançant la pràctica esportiva i les arts 
marcials, al treball amb nens i joves en perill 
d’exclusió social i en famílies desfavorides.

Fotografia de família. Khyzer, amb els seus amics, familiars i 
entrenadors després de guanyar el títol

El portuguès Ricardo Hilario va derrotar el catalá Albert Campos 
pel títol de campió d’Europa K1 (Federació Wako Pro)

AJUNTAMENT DE
MALGRAT DE MAR

 www.ajmalgrat.cat 
 937 653 300
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P er als amants de l’esport 
i l’activitat física, passar 
un matí qualsevol pel 
Complex Esportiu Can 

Xaubet de Pineda de Mar és una 
delícia. Només entrar, a la dreta, 
es pot veure jugar a la petanca els 
membres del Casal d’Avis del bar-
ri del Poble Nou. Una mica més 
endavant, en el camp de futbol, 
dotzenes d’infants estan fent ac-
tivitat física dins del seu horari es-
colar, igual que en la pista coberta 
del pavelló. Pineda de Mar posa 
a la disposició dels seus escolars 
unes instal·lacions de primer ni-
vell. Generacions de nens i nens 
han après a nedar aquí.
Ja dins de Can Xaubet, entrem 
en un recinte on es respira es-
port i activitat física pels quatre 
costats. Estem parlant d’una ins-
tal·lació que compta amb 4.350 
abonats, una xifra que es duplica 
en nombre d’usuaris. Una instal-
lació 100% de gestió municipal 

que, a través d’un contracte de 
serveis, dirigeix l’empresa Spor-
tise Creative Solutions. Són els 
responsables de l’administració, 
manteniment, serveis esportius, 
atenció a l’usuari i consergeria. 

Una plantilla fixa d’uns 50 treba-
lladors que en els mesos d’estiu 
(juliol i agost) arriba als 75 per po-
der cobrir els campus, on cada 
any es penja el cartell de ‘com-
plet’. Un èxit absolut.
Can Xaubet compta amb tres pis-
cines. Una recreativa, una altra 

de 12,5 metres i la de 25 metres. 
Fer natació està a l’abast de tot el 
món, tant per a nens, principiants, 
com per a adults que desitgin 
aprendre o millorar a través dels 
diferents cursos. Hi ha classes de 
fitness aquatic, aquatono, aqua-
cardio... Al costat, res millor per re-
laxar-se que una completa zona 
d’aigües amb dos spas i dues sau-

nes, una seca i una altra humida.
El complex esportiu disposa de 
cinc sales polivalents on es duen 
a terme les classes dirigides. La 
graella és extraordinàriament 
àmplia i gairebé infinita: zumba, 
bodybalance, bodypump, pila-
tes, aerobox, ball, arts marcials... 
i és clar, ciclisme interior o spin-
ning, una de les modalitats més 

COMPLEX MUNICIPAL CAN XAUBET

El centre esportiu ha 
fet una profunda i 

ambiciosa renovació 
de la seva sala fitness 
amb la incorporació 

de màquines d’última 
generació
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molts anys del millor material 
que hi ha en el mercat.
No acaben aquí les novetats, ja 
que fora del gimnàs, en un espai 
adjacent, es troba l’anomenat 
‘Pati’, un recinte a l’aire lliure per 

dur a terme entrenament funcio-
nal d’ús lliure i on també hi ha ac-
tivitats dirigides. Tot això dins de 
la mateixa quota. Can Xaubet està 
obert de dilluns a divendres des 
de les 7 del matí fins a les 23.00 
hores. Els dissabtes, de 8.00 a 
21.00 hores i els diumenges des 

MÉS i MILLOR, IMPOSSIBLE

demandades i que compta amb 
més usuaris.
La joia de la corona, sense des-
merèixer a ninguna, és la sala 
de fitness. Un gimnàs renovat 
de dalt a baix en el qual s’han 
instal·lat noves màquines Tech-
nogym d’ultimíssima generació. 
Un recinte fabulós, de sostre alt i 
amplis finestrals per on entra una 

fantàstica llum natural. El gim-
nàs, que compta amb deu mo-
nitors repartits durant la franja 
horària setmanal, es divideix en 
quatre espais: càrdio, màquines 
guiades, màquina de palanca i 
pes lliure. La important inversió 
econòmica que s’ha fet en les 
noves màquines garanteix que 
Can Xaubet podrà gaudir durant 

Can Xaubet, a més, es 
la casa dels diferents 

clubs i entitats 
esportives de Pineda 

que utilitzen el camp de 
futbol, bàsquet, futbol 

sala i petanca

de les 9.00 fins a les 15.00 hores.
El recinte esportiu, a més, acull a 
clubs de diferents disciplines es-
portives del municipi: Aquahotel 
FC que utilitza el camp de futbol; 
CFS Pineda i Racing Pineda de 
futbol sala, que usen el pavelló, 
així com la UER Pineda per al bàs-
quet. També el club TriRelay, tant 
la piscina com el ‘Pati’. L’Associa-
ció ADIAM té la seva seu al centre. 
A Can Xaubet, també s’hi fan cur-
sos de socorrisme a càrrec de la 
Fundació Gentis i cicles formatius 
de Grau Mitjà i Superior de l’Insti-
tut Joan Coromines.
És a dir, el Complex Municipal 
Can Xaubet és un recinte obert 
als ciutadans de Pineda, també 
a tot el que vulgui abonar-s’hi de 
municipis veïns, on la pràctica es-
portiva mai havia estat tant a la 
mà. Un entorn que convida a fer 
esport i unes instal·lacions extra-
ordinàries per practicar-lo. Més i 
millor, impossible.

AJUNTAMENT DE
PINEDA DE MAR

 www.pinedademar.cat
 937 671 560
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L a plaça de la Vila de Vi-
lassar de Dalt va matinar i 
es va vestir amb les seves 
millors gales per cele-

brar una de les proves esportives 
i socials més emblemàtiques i 
populars del municipi: la Vilatrail, 
una carrera feta de corredors per 
a corredors que ja ha arribat a la 
seva novena edició. La de 2024, 
que serà la desena, promet ser 
inoblidable.
L’any passat hi van participar uns 
600 corredors aproximadament 
entre les dues distàncies, una 
més curta de 12 quilòmetres i la 
més llarga, de 21 quilòmetres. En 
la present edició la gran novetat 
va ser que hi havia una classifi-
cació per parelles amb la finalitat 
de potenciar el treball en equip, 

VILATRAIL 2023
Un 10 en la seva novena edició

la solidaritat i l’esforç comú. En 
aquesta modalitat s’hi van apun-
tar vint binomis.

Una setmana abans de la cele-
bració de la Vilatrail, el diumenge 
16 d’abril, ja s’havien esgotat les 
inscripcions. La prova és un pol 
d’atracció per als amants de les 
carreres de muntanya, ja que la 

competició de Vilassar de Dalt és 
considerada una de les més boni-
ques del calendari. Els atletes sa-
ben valorar no solament la duresa 
del recorregut, que exigeix una 
bona preparació física i tècnica, 
sinó també el privilegiat entorn 
en el qual transcorre, el Parc de la 
Serralada Litoral.
Una vegada més tot va funcio-
nar com un rellotge i voluntaris 
(prop d’un centenar), Policia Lo-
cal, membres de l’ADF Vilassar 
de Dalt i els treballadors del Po-
liesportiu Can Banús, van tornar a 
obtenir un 10. També els respon-
sables del servei gratuït de fisio-
teràpia, que al final de la carrera 
van tenir treball ‘a dojo’...
En total es van premiar vuit cate-
gories diferents. Els guanyadors 

de la cursa de 12km van ser Sergi 
Vázquez Simó, en categoria mas-
culina i Sara Laia Galvany Roselló 
en categoria femenina. La Mitja 
Marató, la prova estrella de la Vi-
latrail va tenir com a guanyadors 
Gerard De Antonio Cot i Marta 
Maldonado Edo. Com hem dit, 
aquesta edició va tenir la novetat 
de la categoria de parelles mixtes 
en la distancia de Mitja Marató, on 
van participar més de 20 parelles. 
Estanis Gonzalez Torrent i Raquel 
Bosch Jiménez van entrar junts a 
meta i van aconseguir la victòria.
L’alcaldessa de Vilassar de Dalt, 
Carola Llauró, i la regidora d’Es-
port, Carme Terrades, van ser les 
responsables de fer entrega dels 
guardons al tres primer classifi-
cats de cada categoria.

La plaça de la Vila va 
ser el punt de sortida i 
d’arribada d’una prova 
que va reunir més de 

500 corredors que van 
gaudir de les pistes i 

corriols del Parc de la 
Serralada Litoral

REPORTATGE
CURSES DE MUNTANYA
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CAMPIÓ D’EUROPA SUB 23

ORIOL LLENAS 
no para de créixer

A ls seus 21 anys acabats 
de fer, el vilassarenc 
Oriol Llenas Bladé 
continua creixent en 

un esport, l’hoquei patins, on ja ha 
aconseguit arribar a l’elit, l’OK Lli-
ga. Ho està fent aquesta mateixa 
temporada defensant els colors 
de l’Igualada HC, equip al qual 
està cedit pel FC Barcelona.

Una temporada molt especial 
perquè ha tornat a sumar al seu 
gran palmarès un nou èxit amb la 
selecció espanyola, el Campionat 
d’Europa Sub 23: “No puc dema-
nar més. He anat tres vegades 
amb la selecció i he guanyat 
l’Europeu Sub 17, el Mundial Sub 
19 i ara aquest europeu celebrat 
a Paredes (Portugal)”, destaca 
el maresmenc, que va marcar el 
primer gol de la final per Espanya.
L’Oriol està compaginant els seus 

estudis de doble grau d’Econo-
mia i Estadística a la UB amb la 
seva passió des que va néixer, se-
guint els passos del seu pare. A 
més, viatja diverses vegades per 
setmana amb cotxe a Igualada 
per entrenar i jugar amb l’equip 
de l’Anoia, que ha aconseguit fi-
car-se en els play off per lluitar 
pel títol: “Arribar i consolidar-se 
en el primer equip del Barça és 
molt complicat perquè el nivell 
de la plantilla és altíssim, així 
que vaig acceptar la proposta 
del club per a anar cedit a l’Igua-
lada, on puc continuar creixent, 
millorant i tenint minuts”.
El 20 d’agost de 2021, l’Oriol va fer 
realitat el somni de la seva vida 
des que va entrar a formar part 
del FC Barcelona en edat infantil: 
“Passar per totes les categories 
del club fins a arribar a debu-
tar en el primer equip, va ser un 
somni fet realitat. No oblidaré mai 
l’oportunitat que em va donar Edu 
Castro, l’entrenador que, curiosa-
ment, va ser qui m’havia fitxat pel 
Barça sent un nen. Va ser, segura-
ment, el dia més especial i feliç de 
la meva vida”, explica emocionat.
Oriol va jugar els seus primers 
minuts a la Lliga Catalana da-
vant l’Igualada, el seu actual club, 
quan el Barça perdia 0-1. Va tenir 

l’honor de fer el 2-1. Va arribar a 
disputar partits de Lliga Catalana 
aquesta temporada i va disposar 
dels seus primers minuts a l’OK 
Lliga a la pista del Voltregà.
“Sens dubte, jugar a l’Igualada 
ha estat un pas endavant en la 
meva carrera esportiva per con-
tinuar formant-me”, comenta 
l’Oriol, molt content de continuar 
vivint a La Masia, la residència de 
jugadors del FC Barcelona des 
d’on viatja a Igualada per a entre-

nar i disputar els seus partits a les 
ordres de Xavier García, on mal-
grat la seva joventut i de complir 
la seva primera temporada ja és el 
tercer màxim golejador de l’equip 
i igualment el tercer jugador amb 
més minuts.
El futur de l’Oriol passarà sí o sí 
per seguir a l’elit de l’hoquei pa-
tins: “A final de temporada tor-
narem a parlar amb el Barça. En 
principi la cessió és per dues 
temporades”. 

L’esportista de Vilassar de Mar, que va arribar al 
Barça en edat infantil, continua vivint 

a La Masia i tot just acaba de guanyar l’Europeu 
sub 23 amb la selecció espanyola

Està cedit aquesta 
temporada a 

l’Igualada HC pel 
FC Barcelona, amb  
el qual va debutar a  

l’OK Lliga i Lliga Catalana  
fa dues temporades

REPORTATGE
HOQUEI PATINS
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REPORTATGE
REM

E l Rem Mataró, entitat presidida per 
Toni Dorda, està vivint un 2023 per 
emmarcar. L’entitat, amb més de 190 
socis, amb quatre tripulacions de 

competició i 15 tripulacions de rem lúdic, tot 
just ha guanyat la IV Lliga Catalana de Batel 
a càrrec del seu equip sèni-
or femení a Lloret de Mar, on 
es va disputar l’última prova 
d’aquesta modalitat de rem. El 
batel és una embarcació molt 
tècnica a causa de la seva lleu-
geresa, en la qual només re-
men quatre persones que han 
de sincronitzar-se molt bé per 
poder obtenir una bona rema-
da. Es tracta d’una regata molt particular, ja que 
es fa en mar obert contra el costum general de 
remar en batel en aigües tranquil·les de port.
Setmanes desprès va tenir lloc al Canal Olím-
pic de Castelldefels l’última regata de la Lliga 
Catalana de Llaüt. Després de cinc jornades 
disputades en diversos formats, tant entre les 
onades de la platja com en riu o en aigües 
tranquil·les de port, els vogadors i vogadores 
d’arreu de Catalunya tenien una última opor-
tunitat per demostrar el treball fet al llarg de 
la temporada. Rem Mataró arribava a la cita 
amb possibilitats serioses per a les cinc tri-
pulacions inscrites, que van fer un gran paper 
complint totes les expectatives.
En categoria absolut femení, les noies de 
l’equip A van tornar a guanyar i es van endur 
una lliga perfecta, on compten les seves par-
ticipacions per victòries. Això suposa revalidar 
un títol que l’any passat ja va tenir gravat el 
nom de Mataró.
En absolut masculí, els nois de Mataró van 
aconseguir la tercera posició de la regata. 
Aquesta posició els deixa quarts de la lliga. En 
veterà femení, les vogadores van aconseguir 
la victòria en la regata, la qual cosa suposa 

pujar al podi de la lliga en tercera posició. Per 
la seva part, el veterà masculí va assolir una 
molt bona quarta posició i els deixa a la sise-
na en la classificació general. Rem Mataró va 
classificar entre els quatre primers a totes cinc 
tripulacions inscrites en les seves respectives 

categories, demostrant que 
és un club gran de Catalunya.
Les tripulacions del Rem Ma-
taró tornaran a l’aigua en el 
Campionat de Catalunya de 
Llaüt, que tindrà lloc a Banyo-
les aquest 7 de maig.
Rem Mataró es va crear el 
2006 com a secció de la Co-
lla Castellera Capgrossos de 

Mataró, una de les associacions culturals més 
consolidades de la ciutat. A causa dels èxits 
acumulats i el creixement en massa social, a 
partir del 2017 la secció de rem de la colla cas-
tellera es constitueix com a entitat indepen-
dent en el Club Rem Mataró. Des de llavors, 
ha experimentat un creixement imparable 
tant a nivell d’èxits esportius com a nivell de 
repercussió en xarxes socials i increment de 
nombre de socis.

L’equip sènior femení 
s’ha imposat 

en les sis proves 
de la Lliga Catalana 
de Llaüt i revalida 

el títol de l’any passat

Rem Mataró guanya la IV Lliga 
de Batel i la Lliga de Llaüt

PALMARÈS

Campiones de lliga de Llaüt 
2016, 2018, 2019, 2020, 2022 

Absolut femení 
Campiones de Catalunya de Llaüt 

2015, 2022 Absolut femení 
2017 Veterà femení 

Campionat d’Espanya de Llaüt 
2022 Bronze Absolut femení

Lliga Catalana i Campionat  
de Catalunya de Batel 
2023 Absolut femení
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E l passat diumenge 30 d’abril es va 
celebrar la 4a edició de la Montal-
trail. Una cursa de muntanya que es 
disputa cada any pels corriols dels 

Tres Turons de Sant Vicenç de Montalt i que 
està organitzada per l’Associació Excursionis-
ta Montaltrek de la mateixa població.
En aquesta ocasió s’hi van 
inscriure 230 corredors re-
partits en les diferents mo-
dalitats, les dos distàncies 
clàssiques (“la llarga” de 22 
Km i 1.250 m de desnivell 
positiu i “la curta” de 14 Km i 
700 m de desnivell positiu) 
i la gran novetat d’aquest 
any (“la Kids”) on els nens 
de 5 a 14 anys es van sumar 
a la gran festa del trail de 
Sant Vicenç de Montalt.
Des de l’organització agraeixen la col·labo-
ració de les AMPES de les dues escoles del 
municipi que van ser partícips del gran èxit de 
“la Kids”. En aquest sentit, Montaltrek es com-
promet a potenciar i promocionar encara més 
el trail entre els més joves. A més, aquest any 
es va comptar amb la col·laboració d’un grup 
d’estudiants de 3r curs de l’ESO de l’Institut de 
Sant Vicenç. Aquest grup va ajudar a marcar 
el recorregut de la cursa el dissabte dia 29 i 
el mateix dia de la cursa es van situar en els 
punts clau de “la Kids”.

Els participants d’aquesta edició han pogut 
gaudir d’un excel·lent recorregut exigent, amb 
diferents trams on es compaginava zones cor-
ribles amb zones de corriols més tècniques, 
destacant l’últim tram de les dues distàncies 
per on els corredors havien de fer un últim 
esforç en una zona habilitada amb cordes.

Finalment els corredors 
van gaudir del punt neu-
ràlgic de la cursa instal·lat 
a la zona esportiva del mu-
nicipi. Com és habitual, els 
alumnes  de Fisioteràpia de 
la Facultat de Ciències de 
la Salut Blanquerna van ser 
els encarregats del servei 
de fisioteràpia de la cursa. 
Per altra banda, a les 11:30 
va tenir lloc l’entrega de 
medalles per les diferents 

categories i la novetat de l’entrega d’un pernil 
al grup de runners inscrit més nombrós, que 
en aquest cas van ser els Lluïsos de Mataró.
Aquest any s’ha destinat 1€ de cada inscripció 
a KMS XL LUPUS, un projecte que té dos ob-
jectius: la difusió i la recaptació de diners per a 
la investigació de la malaltia del lupus a través 
de la pràctica esportiva.
Finalment, des de Montaltrek agraeixen pro-
fundament la col·laboració de tots els volun-
taris que van fer que els diferents participants 
gaudissin moltíssim d’aquesta edició.

Organitzada 
per l’Associació 

Excursionista 
Montaltrek, va 

transcórrer pels corriols 
dels Tres Turons de Sant 

Vicenç de Montalt i va 
reunir 230 corredors

ESPORT EN ESTAT PUR
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Cristina Soler, tota una institució a Catalu-
nya i Espanya en el món de les botxes i la 
petanca, amb el regidor i l’alcaldessa

Carlota García, una gran promesa del ten-
nis català, amb Jordi Forcano Isern, soci del 
CT Canet des del primer dia, fa 50 anys

Miguel Soler, millor esportista universitari 
del 2022 de futbol sala amb l’alcaldessa 
Blanca Arbell i el regidor Pep Tenas

U na nit emotiva i a flor de pell. Així 
va ser la gran gala de l’esport de 
Canet. No va ser una simple Nit de 
l’Esport. Va ser molt més que això, 

perquè es va reconèixer i es va premiar espor-
tistes, clubs, entitats i trajectòries de persones 
lligades estretament a l’esport del municipi 
dels últims tres anys.
Sí, efectivament, la pan-
dèmia havia impedit que 
aquesta tradicional i festiva 
cita es pogués dur a terme 
els anys 2020 i 2021, així 
que havien quedat ‘conge-
lades’. L’espera ha valgut la 
pena perquè no es recorda 
a Canet una festa esportiva 
de tal magnitud. De fet, va 
haver-hi un reconeixement 
per a totes i cadascuna de les entitats es-
portives de Canet per la seva capacitat de 
superació i resiliència durant les restriccions 
sanitàries provocades per la COVID.
Aquest va ser un dels tres blocs en els quals 
es va dividir la Gala. En el segon es van pre-
miar els èxits dels equips de competició i 

en el tercer, els esportistes a títol individual, 
tant els que ho han fet defensant entitats de 
Canet com els que no. A tall d’exemple, els 
15 anys de Joan Pedrero participant en el 
Ral·li Dakar.
La Gala va estar presidida per l’alcaldessa de 
Canet, Blanca Arbell, i també hi va tenir una 
participació molt activa el regidor d’Esport, 
Pep Tenas. Tots dos van ser els encarregats 

de lliurar els més de 80 
premis que es van repartir, 
un fet sense precedents 
en la història de la Nit de 
l’Esport. Un dels moments 
més entranyables va ser 
el reconeixement al Club 
Tennis Canet per les se-
ves noces d’Or, cinquanta 
anys posant el tennis a la 
disposició dels ciutadans 
de la vila.

Cal remarcar que es van fer tres mencions 
especials. Una d’elles a Francesc Baltrons i al 
seu gos Hero, que tot just acabaven d’aterrar 
procedents de Turquia on van anar en ajuda 
humanitària a la recerca de persones amb 
vida arran del terrible terratrèmol que va pa-
tir aquest país recentment.

Es van lliurar més de 
80 premis 

i reconeixements a 
entitats, clubs 

i esportistes de la vila 
en una gala que recollia 

els últims tres anys 

Multitudinària i espectacular

NIT DE L’ESPORT 
DE CANET

ESPORT
LOCAL
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L’últim dia de març, a l’Envelat de Vil·la Flora, va tenir lloc 
la gran festa de l’esport canetenc, una vetllada única i inoblidable 

Fotos de Jordi Dulsat

AJUNTAMENT DE
CANET DE MAR

 www.canetdemar.cat
 937 943 940
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ESPORTCAT INCREMENTA UN 50% L’AJUT  
ALS CLUBS ESPORTIUS I HI DESTINARÀ  

4,5 MILIONS D’EUROS AQUEST ANY

E
s p o r t c a t  i n c r e m e n t a r à 
aquest any l’ajut a clubs es-
portius i obrirà, per 
primera vegada, 
una nova línia 
per a catego-

ries inferiors. “Subvenci-
ons per a la participació 
de clubs esportius fe-
derats en competicions 
oficials”, nou nom de la 
convocatòria, incrementa 
en un 50% la dotació eco-
nòmica respecte a l’any ante-
rior. En termes absoluts, l’augment 
és d’1,5 milions d’euros i permetrà arribar a 
un total de 4,5 milions d’euros per a aques-
tes entitats.
D’aquesta manera, el Govern consolida 
una subvenció que l’any passat ja va mul-
tiplicar per quatre, amb la partida més alta 
per a l’esport femení. Aquest increment va 
permetre augmentar el nombre de clubs 
beneficiats, que va passar de 50, el 2021, a 
125, l’any passat. Enguany s’estima que es 
pot arribar a donar suport a, aproximada-
ment, unes 230 entitats. Per tant, des del 
2021, la xifra de clubs beneficiats s’haurà 
multiplicat per cinc.
“Més ajuts, més equips, més territori” és 
la premissa sota la qual treballa Esport-
cat. En aquest sentit, a part de l’increment 
pressupostari, l’ajut s’amplia amb un cin-
què programa: “Esport base”. Aquest nou 
punt està destinat als clubs que han par-
ticipat, per mèrits propis, en campionats 
estatals en categories inferiors. “La feina 
dels clubs és inesgotable. Tenim un teixit 
esportiu excepcional i volem reconèixer 
aquesta tasca perquè continuïn apos-
tant per un esport base de qualitat”, ha 
detallat Anna Caula i Paretas, secretària 

general de l’Esport i de l’Activitat Física, 
durant una trobada amb representants de 

més de 100 clubs, que han conegut de 
primera mà les principals novetats 

de la subvenció. “L’èxit de l’es-
port català sou vosaltres”, ha 
recalcat Caula.

ELS CLUBS, MOTOR 
DE L’ESPORT CATALÀ

Per la seva banda, Aleix Vi-
llatoro i Oliver, director del 

Consell Català de l’Esport, 
ha fet un breu balanç de la con-

vocatòria per a clubs del 2022. 
“Hem fet un salt espectacular. 
De 50 a 125 clubs per a 30 es-
ports diferents. L’objectiu del 
Govern és estar al vostre costat 
i dotar-vos de més eines perquè 
seguiu amb la feina extraordinà-
ria que feu dia a dia”, ha compartit. 
Villatoro ho ha definit amb una idea: 

“Catalunya és país esportiu, i vosaltres 
en sou un dels principals motors”.
La subvenció d’enguany està destinada a 
clubs de Primera i Segona divisió femeni-
na de categoria estatal, entitats que hagin 
assolit el dret de participació per mèrits 
propis en competicions oficials interna-
cionals prèvies en la temporada espor-
tiva finalitzada, equips que han ascendit 
a categories estatals per mèrits propis, 

clubs que han excel·lit en 
les màximes categori-

es estatals i equips 
que han disputat 

fases finals en ca-
tegories inferiors 
en campionats o 
lligues estatals. 
Les bases es pu-
blicaran durant 

les pròximes set-
manes i el tràmit 

es podrà fer al web 
d’Esportcat.

“Més ajuts, més 
equips, més territori”, 
la subvenció s’amplia 
per primera vegada 

a categories inferiors 
amb una nova línia 

de suport
“L’èxit de l’esport 

català sou vosaltres”, 
detalla Anna Caula 
i Paretas, secretària 
general de l’Esport i 
de l’Activitat Física, 

durant una trobada amb 
representants de clubs 

de tot el país

La dotació econòmica 
augmenta 1,5 milions 

d’euros respecte a 
l’any passat i permetrà 

arribar a més clubs
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NOTÍCIES
HANDBOL

LA UEH CALELLA, 
DAVANT UN ALTRE REPTE HISTÒRIC

L a UEH Calella torna a viu-
re a la seva pell l’adrenali-
na d’estar en un dels mo-
ments més important de 

la seva història. Així és, perquè per 
segona vegada en els seus ja 40 
anys d’existència, jugarà la Fase 
d’Ascens a Primera Nacional, una 
competició a la qual no ha po-
gut arribar mai. Hi va estar molt a 
prop en la temporada 2017-2018 
quan es va quedar a només dos 
gols d’aconseguir aquesta ges-
ta precisament sent amfitrió en 
el Pavelló Parc Dalmau. La Fase 
d’Ascens del present exercici es-
portiu es durà a terme el cap de 
setmana del 12 ,13 i 14 d’aquest 
mes de maig.
L’entitat presidida per Andrés Gar-
cía ha assolit que Calella torni a 
recuperar el prestigi de sempre 
en una ciutat on l’handbol està 
arrelat històricament i on avui 
dia és possible presenciar partits 
d’alt nivell. Això està sent possible 
gràcies a una forta aposta per la 
formació en els equips de base i 
a dotar al primer equip, entrenat 
per Javier Álvarez, de tot el ne-
cessari per estar entre els millors 
conjunts de l’handbol català.
La gesta de la UEH Calella es va 
forjar en l’últim partit de la fase 

final pel títol (guanyat per l’Hand-
bol Sant Cugat B) de la Lliga Ca-
talana. En una lligueta tremen-
dament disputada entre els sis 
contendents, el Calella va der-
rotar el Sant Cugat per 28-24 i va 
obtenir matemàticament aquest 
dret. El Calella s’ha distingit per la 
seva fèrria defensa, ja que ha es-
tat l’equip menys golejat. Acom-
panyarà al Calella en aquesta 
aventura l’Espanyol perquè el 
Sant Cugat, en tenir el primer 
equip en aquesta categoria na-
cional, no pot ascendir malgrat 

 Per segona vegada en els seus 40 anys de vida, 
lluitarà per jugar a categoria nacional, 

on no hi ha estat mai 

ANDRÉS GARCÍA 
President

“Ascendir seria 
el millor premi 

possible a la nostra 
llarga història”

AJUNTAMENT DE
CALELLA

 www.calella.cat
 937 663 030

haver estat el campió.
A l’hora de confeccionar aquesta 
informació, el president del club, 
Andrés García, estava intentat 
que Calella organitzés una de les 
sis finals o sectors d’ascens a Pri-
mera Nacional. Un esforç logístic, 
humà i econòmic que en el club 
desitgen que pugui implicar-se, 
com sempre ha fet, l’Ajuntament 
de Calella.
En cadascuna d’aquestes sis fa-
ses nacionals hi participen quatre 
equips per sorteig pur i juguen 
tots contra tots. El primer de cada 

grup, és a dir, sis equips a nivell es-
panyol, pugen a Nacional: “Seria 
un premi increïble per al club, per 
als seus quaranta anys d’història, 
jugar per primera vegada en una 
categoria a nivell estatal”, remar-
ca Andrés García.
Les categories de l’handbol es-
panyol es divideixen en Lliga 
Asobal, Divisió d’Honor i Primera 
Nacional, que es juga en sis sec-
tors o grups, sent el de Catalunya 
un d’ells, concretament el D, on 
el Maresme compta amb el Hapo 
Joventut Mataró. 
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L a iniciativa vol incentivar i 
facilitar la pràctica espor-
tiva al municipi entre jo-
ves i adolescents d’entre 

12 i 18 anys amb activitats gratu-
ïtes que es poden fer a diferents 
punts de la ciutat. Les activitats 
setmanals són futbol 7, cursets 
de natació i boxa;  i les activitats 
mensuals són escalada i activi-
tats dirigides de sala. Lluitar con-
tra el sedentarisme i en la igualtat 
d’oportunitats són alguns dels ob-
jectius de la iniciativa. 

“Connecta’t amb l’esport” és un 
projecte transformador promogut 
per la regidora d’Esports, amb el 
suport de la Diputació de Barcelo-
na, que pretén incentivar la pràcti-
ca esportiva al municipi entre joves 
d’entre 12 i 18 anys. Aquesta és una 
franja d’edat on es detecta aban-
donament esportiu i sedentarisme 
i aquest programa amb activitats 
gratuïtes vol incidir en aquests as-
pectes i promoure l’esport no com-
petitiu en igualtat de condicions. El 
projecte marc de la Diputació de 
Barcelona és el JESA, Joventut Es-
portiva, Societat Activa. 

En aquests moments les activitats 
que hi ha programades de forma 
SETMANAL són:

De forma setmanal també hi ha 
dues activitats multiesportives 
amb la participació de 55 joves: 
una que es fa amb el Centre Obert 

Lluitar contra el 
sedentarisme 
i en la igualtat 

d’oportunitats són 
alguns dels objectius 

de la iniciativa

En marxa el projecte 
“CONNECTA’T AMB L’ESPORT” 

AJUNTAMENT DE
MATARÓ

 www.mataro.cat
 937 582 100

hàbits de vida actius i saludables 
en la realització d’activitats de 
caire esportiu, lúdic, inclusiu tant 
en l’àmbit de l’espai públic (parcs, 
places), com dels mateixos equi-
paments esportius i educatius 
(instal·lacions esportives, patis de 
les escoles i instituts, etc).
La regidora d’Esports de Mataró, 
Bea Delgado, posa de manifest 
que “es tracta d’un programa que 
va començar pas a pas, i que ara 
està tenint molt bona acollida i ja 
hi ha quasi més de 250 partici-
pants;  i des de Mataró apostem 
perquè tingui continuïtat per no 
deixar ningú enrere, perquè l’es-
port és un element indispensable 
per la bona salut física i mental 
de la joventut així com un factor 
cohesionador en els barris de la 
nostra ciutat”. 
L’objectiu principal del projec-
te és la de promoure i facilitar la 
pràctica esportiva no competitiva. 
L’esport és la base per poder obrir 
oportunitats de reincorporació als 
circuits socials i millorar la convi-
vència comunitària.
Les inscripcions s’han de fer on-
line en aquest formulari perquè 
les places són limitades i per qual-
sevol dubte es pot contactar amb 
valonso@ajmataro.cat

•FUTBOL 7: Dilluns i divendres 
de 16 a 17.15 h al Camp 
Municipal de Futbol 
de Rocafonda.
•FUTBOL 7: Dimecres de 16 a 
17.15 h al Camp Municipal de 
Futbol Camí del Mig.
•CURSET INICIACIÓ NATACIÓ: 
Dijous de 16.30 a 17.15 h al 
Sorrall.Divendres de 19 a 19.45 h 
a la Piscina Municipal. 
•BOXA: Dimarts i dijous al 
gimnàs del Velòdrom de 19.00 a 
20.00 hores.

INSCRIPCIONS:

•ESCALADA: Els dijous de 19 a 
20 h. al Búlder Planet. Es realitza 
l’últim dijous de cada mes.
•ACTIVITATS DE SALA 
(aquafitness i total body): 
Els dijous de 17 a 18 h. a 
l’Eurofitness El Sorall. Es realitza 
dos cop al mes.
• Tallers d’AUTODEFENSA 
FEMENINA.
• Tastet de BMX al Veïnat de 
Mata de 18:30 a 20:00 h.

de Boet, els dimarts, i l’altra amb 
els joves de Sant Pau, els dijous. 
I a nivell MENSUAL hi ha: 

Aprofitant el bon temps, durant el 
mes de Maig també es realitzaran 
activitats a la platja, com Caiac, 
Paddlesurf, Catamarà i Windsurf.
El programa consisteix en la in-
corporació de la figura d’una edu-
cadora esportiva en els espais 
municipals o de l’àmbit públic per 
a que s’apropin als adolescents 
i joves (12-18 anys), detectin les 
mancances i motivacions i ela-
borin un pla d’actuació: activitats 
esportives adaptades, connexió 
amb entitats esportives, dinamit-
zacions d’espais públics, apropar 
als adolescents i joves a recursos 
especialitzats.
Un projecte per acompanyar i afa-
vorir les persones per tal de que 
generin el seu projecte de vida en 
equitat, sense exclusió, incloent 

PER POTENCIAR L’ESPORT ENTRE JOVES D’ENTRE 12 i 18 ANYS
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REPORTATGE
HOQUEI PATINS

E xtraordinària temporada 
2022-2023 la que està 
vivint el Club Hoquei 
Mataró com a entitat. 

El primer equip masculí tornarà 
a jugar en la màxima categoria 
de l’hoquei patins espanyol, l’OK 
Lliga. I ho farà després d’haver 
signat una lliga espectacular i 
com a campió de l’OK Lliga Pla-
ta Nord. En el penúltim partit de 
la competició, disputat al Palau 

S i cal estar orgullós de 
l’equip masculí, què dir 
dels equips femenins! 
L’equip entrenat per Ori-

ol Perarnau ha aconseguit amb 
escreix el principal objectiu de la 
temporada: la permanència a l’OK 
Lliga tot i ser l’equip amb el pres-
supost més baix de la categoria i 
la plantilla més jove. Amb molts 

Municipal d’Esports Josep Mora 
de Mataró, s’enfrontaven el primer 
classificat, el Mataró, i el segon, 
l’HC Sant Just, amb cinc punts de 
diferència. Si guanyava l’equip de 
Sant Just Desvern, podia córrer 
perill l’ascens del Mataró. No obs-
tant això, els pupils d’Albert Larrea 
no van donar la més mínima opor-
tunitat als seus rivals, als quals es 
van imposar per 4-0 en un partit 
perfecte. La bogeria i l’alegria es 
van desbordar en el Mora per tor-
nar a l’OK Lliga només un any des-

prés d’haver perdut la categoria.
A més, va ser un triomf molt espe-
cial perquè arribava després de 

saber-se que l’entrenador que ha 
portat a la glòria esportiva aquest 

El CH Mataró tornarà a jugar a l’OK LLIGA …

…i el femení, permanència al sac 
i Copa de la Princesa pel Nacional

excepcional grup de jugadors, 
Albert Larrea, deixarà el càrrec 
a final de temporada per motius 
d’índole personal. Un adeu sentit 
perquè Larrea, al marge d’haver 
aconseguit dos ascensos a la 
màxima categoria, porta en el CH 
Mataró des dels cinc anys, és a dir, 
gairebé quaranta-cinc.
L’equip ha protagonitzat una lliga 
gairebé perfecta, amb 17 partits 
guanyats dels 21 disputats, fal-
tant-ne només un, ja intranscen-
dent, per tancar el campionat.

Ho farà com a campió 
del seu grup de la Lliga 

Plata Nord només un 
any després de perdre 

la categoria

El primer equip 
jugarà un any més 

a l’OK Lliga, mentre 
l’equip de la Primera 
Nacional Catalana 

guanya un títol 
de prestigi

Fotos de Héctor Sánchez

equips involucrats en el descens, 
el Mataró va certificar la seva per-
manència de manera matemàtica 
el 30 de març i al final acabarà la 
Lliga entre els deu primers de la 
classificació.
Ara el CH Mataró jugarà a Calafell 
de l’11 al 14 de maig la Copa de la 
Reina, on hi haurà els vuit millors 
equips de l’Estat espanyol.

D’altra banda, el club ha viscut el 
gran èxit del seu segon equip fe-
mení, el que juga a Primera Naci-
onal Catalana. Les noies d’Oriol Vi-
lamajó, van ser designades per la 
Federació Catalana de Patinatge 
per disputar la primera edició de 
la nova Copa Princesa, que es va 
celebrar a Alcobendas (Madrid). El 
mèrit d’aquest equip és que es va 
enfrontar a tres rivals d’una cate-
goria superior, l’OK Lliga Plata, com 
l’HC Roxoi en semifinals (4-2) i el 
Bembibre HC a la final (2-1). Un èxit 
que parla per si mateix del nivell i 
talent del planter del CH Mataró.

L’equip d’Albert Larrea puja com a primer de l’OK Lliga Plata Nord

Les jugadores d’Oriol Vilamajó van donar la gran sorpresa

La bogeria i l’alegria es van desbordar en el Josep Mora

L’alcalde de Mataró i la regidora d’Esports, amb les campiones
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E
l club FEM és una entitat sense 
afany de lucre constituïda l’any 
2009 de la mà de Fundació Ma-
resme, Llar Cheshire de Mataró i 
AGIM, amb l’objectiu de ser una 

referència a Mataró en l’àmbit esportiu per 
a persones amb discapacitat intel·lectual 
de Mataró i comarca. En els seus inicis no-
més es practicava boccia i bàsquet i més 
endavant un petit grup va començar a fer 
atletisme. L’any 2016 un grup de pares i l’ac-
tual presidenta Dèlia Pont, al capdavant, es 
van fer càrrec del club. Aleshores comptava 
amb una dotzena d’esportistes.

ELS OBJECTIUS DEL CLUB FEM SÓN:
• Donar resposta a la demanda d’activitats 

esportives fetes per persones amb disca-
pacitat intel·lectual, que no l’obtenen de les 
entitats ja existents.

• Promoure la integració i cohesió social de 
les persones amb discapacitat a través de 
l’esport.

• Unificar la informació de la pràctica espor-
tiva adreçada a persones amb discapacitat.

• Treballar per la reivindicació que tots els 

FEM: L’ESPORT A L’ABAST DE TOTHOM

PRESENTA:

HISTÒRIES SOLIDÀRIES DE L’ESPORT  3/9

• Les dues tripletes de petanca estan vincula-
des amb la Penya l’Esplanada de Mataró.

• Els dos equips de futbol, FEM-Cirera 
Genuine i FEM-At Masnou, estan vincu-
lats a Unión Deportiva Cirera i Club Atlètic 
Masnou.

Actualment, FEM treballa amb 66 esportistes 
en les modalitats de bàsquet, atletisme, pe-
tanca i futbol 7:

• BÀSQUET: 10 nois i 6 noies.
• PETANCA (dues tripletes):  6 nois i 1 noia.
• ATLETISME: 8 nois i 4 noies.
• FUTBOL 7: Mataró amb 14 jugadors/res ( 11 

nois i 3 noies) i el Masnou amb 20 jugadors/
res (6 noies i 14 nois).

 
Tots els esportistes estan federats a la Fede-
ració ACELL i competeixen en les lligues ca-
talanes de cada modalitat, així com també als 
Campionats de Catalunya, Campionats terri-
torials i als Jocs Special Olympics, que orga-
nitza la Federació ACELL i Special Olympics 
Catalunya. Recentment FEM ha participat amb 
43 esportistes en aquest Special Olympics.

clubs esportius de la ciutat tinguin la seva 
secció d’esport adaptat i que, d’aquesta 
manera, hi hagi una plena integració, inclu-
sió i normalització de la diversitat funcional 
intel·lectual i física en el món de l’esport.

Equip de futbol vinculat a la UD CireraEquip de futbol vinculat a l'Atlètic Masnou 

Equip de bàsquet adscrit la UE MataróEquip d'atletisme adscrit a GA LluïsosEquip de petanca adscrit a la P.Esplanada

FEM, per aconseguir els seus objectius, fa 
convenis de col·laboració amb clubs de la 
ciutat de manera que els esportistes, a l’hora 
de les competicions, vesteixen els colors del 
club amb el qual estem vinculats: 

• L’equip de bàsquet FEM-UE Mataró, està 
vinculat a UEM.

• L’equip d’atletisme FEM-Lluïsos, està vin-
culat amb GA Lluïsos.



28

A quest estiu, el Consell 
Esportiu del Maresme 
amb la col·laboració 
de l’Escola Catalana 

de l’Esport de la Generalitat de 
Catalunya i l’Ajuntament de Sant 
Vicenç de Montalt, organitza el 
CURS  DE MONITOR/A D’ACTIVI-
TATS DE DINAMITZACIÓ EN L’ÀM-
BIT POLIESPORTIU amb accés al 
ROPEC (Registre Oficial de Profes-
sionals de l’Esport de Catalunya).
Aquest curs dota dels coneixe-
ments i capacitats per entrar 
al món laboral al personal que 
s’encarrega de la dinamització i 
el desenvolupament de les acti-
vitats esportives o poliesportives 
(promoció, esport escolar, patis 
oberts, casals i campus esportius, 
activitats poliesportives…) a ajun-
taments, associacions de mares 
i pares d’alumnes, centres edu-

ESPORT
ESCOLAR

VOLS INICIAR-TE LABORALMENT 
AL MÓN DE L’ESPORT?

catius, associacions esportives 
escolars, consells, clubs i entitats.
El curs consta de 100 hores de 
docència distribuides en 4 mòduls 
que en gran part es podràn cur-
sar de manera telemàtica. La part 
pràctica presencial es durà a ter-
me durant el juliol de 2023 manera 
intensiva entre el 3 i el 14 de juliol. 
Al concloure les 100 hores de 
docència, els alumnes hauran de 
realitzar 150 hores de pràctiques 
a entitats esportives que es realit-
zaran a partir de l’agost.
Blocs temàtics: 
• Bloc Comú (última setmana de 

juny).
• Bloc de Jocs i Esport (pràctic 

presencial intensiu del 3 al 14 de 
juliol).

• Gestió i organització de petites 
entitat esportives (online del 
17 al 31 de juliol.Procediments, 

tècniques i recursos de primers 
auxilis per a la prevenció i se-
guretat dels practicants (semi-
presencial 2 caps de setmana a 
determinar al juliol).

Una vegada superat el curs sen-
cer, es tramitarà la inscripció dels 
alumnes al ROPEC.
Objectius del curs:
• Dotar de recursos per a una òp-

tima competència en la dinamit-
zació d’activitats.

• Conèixer diferents metodologi-
es d’ensenyament i entendre els 
fonaments bàsics de l’esport.

• Sensibilitzar i apropar l’esport 
adaptat i transmetre una mirada 
integradora, saludable, educa-
tiva i responsable de l’esport.

• Aprendre conceptes de pla-
nificació, programació i dotar 
d’eines d’anàlisi de gestió.

• Conèixer els diferents tipus d’as-

sociacions esportives i les seves 
característiques.

• Conèixer la part de gestió, orga-
nització i els rols i funcions del 
personal d’una entitat esportiva.

• Adquirir coneixements respecte 
a primers auxilis i els protocols 
d’actuació en cas d’accident en 
funció de les competències del 
professional.

Dates de docència: del 26 de 
juny al 31 de juliol de 2023
Modalitat: Virtual sincrònica, vir-
tual asincrònica i presencial.
Seu de la part pràctica: Sant Vi-
cenç de Montalt.

+ INFORMACIÓ 
i inscripcions, 

fins l’11 de juny.
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CONSELL ESPORTIU DEL MARESME
Plaça Miquel Biada, 1, 08301 Mataró

 www.cemaresme.cat
 937 570 139

D
esprès de l’èxit de les edicions anteriors, ens complau 
comunicar que arriba la quarta edició del Concurs 
Fotogràfic en l’àmbit de l’Activitat Física i l’Esport.
L’objectiu del Concurs és destacar fotogràficament els 
valors i les emocions de la pràctica de l’activitat física i 

l’esport en qualsevol de les seves manifestacions. 
Des d’Esportiu Maresme i el Consell Esportiu del Maresme promovem 
la pràctica de l’activitat física i l’esport, posem en rellevància les 
entitats que fomenten aquesta pràctica i donem suport als clubs, 
entitats i esportistes de la Comarca del Maresme.
Ens ajudes a retratar allò que l’esport significa per a tu?
Mantenim les dues categories de participació: 
LA CATEGORIA ESCOLAR: aquelles manifestacions de l’activitat 
física i l’esport (competitiu o no competitiu) adreçades a persones 
en edat escolar (0-18 anys) que es realitzen dins de la Comarca del 
Maresme.
LA CATEGORIA GENERAL: aquelles manifestacions de l’activitat 
física i esport (competitiu o no competitiu) adreçades a persones 
de 18 anys o més que es realitzen dins de la Comarca del Maresme.

Participar és molt senzill!
S’utilitzarà l’aplicació Instagram com a plataforma de presentació 
de les fotografies, i s’han de seguir els següents passos perquè les 
candidatures siguin vàlides:

1. Seguir a Instagram a @ce_maresme i @esportiu_maresme
2. Omplir el formulari d’inscripció. El trobaràs a la biografia d’Instagram 

dels organitzadors: @ce_maresme i @esportiu_maresme. 
3. Fes un post a Instagram (no seran vàlids els stories) amb la fotografia 

amb què vulguis participar afegint:
a. El hashtag:
 #concursesportiumaresmeCEM
b. Esmentant a @ce_maresme i @esportiu_maresme
c. Posant un títol a la teva fotografia
d. Indicant si participa a la categoria escolar o a la categoria general.
e. Anomenant a quin municipi del Maresme ha estat realitzada la 

fotografia.

Es poden presentar tantes fotografies com es vulgui però sempre 
pujant-les d’una en una!
A més a més...tenim premis!!! Els primers, segons i tercers classificats 
de cada categoria s’enduran un xec regal per la compra de material 
esportiu valorats en 100, 75 i 50 euros respectivament!
El període de presentació de fotografies es fins el 21 de juliol de 2023 
per ambdues categories.
Prepara la teva càmera i anima’t a compartir amb nosaltres la 
màgia de l’esport!!!!

REGISTRA’T ONLINE A TRAVÉS DEL FORMULARI I PARTICIPA-HI

Arriba la 4a edició 
del Concurs de 
Fotografia sobre 
l’ACTIVITAT 
FÍSICA i ESPORT

CURS DE MONITORATGE
POLIESPORTIU

+INFO  I  INSCRIPCIONS A:   
WWW.CEMARESME.CAT   FINS    11/6/23

ACREDITAT PER L’ESCOLA CATALANA DE L’ESPORT
 

AMB ACCÉS AL ROPEC

+16

100 h. de docència

150 h. de
pràctiques a

entitats a partir
de l'agost.

anys

certificat
ESO o

equivalent

Modalitat
semipresencial

 Del 26/6 al 31/7l:
dill/dx tarda + div

matí i tarda

 

Preu: 220€

SANT VICENÇ DE
MONTALT

JORNADA 
D’ATLETISME 

ESCOLAR

El GA Lluïsos Mataró i el 
Consell Esportiu del Ma-
resme, amb el suport de 

l’Ajuntament de Mataró, organit-
zem una jornada de promoció 
d’atletisme escolar a les Pistes 
Municipals de Mataró, per les ca-
tegories de prebenjamí a cadet.
Hi podran participar esportistes 
d’escoles de Mataró i el Mares-
me. Tots els participants han 
d’estar en possessió de la llicèn-
cia d’esportista emesa pel Con-
sell Esportiu o la Federació Cata-
lana d’atletisme. Els participants 
que no disposin de llicència se’ls 
hi farà una llicència de dia.

Les inscripcions seran gratuïtes 
i es faran per correu electrònic 
abans de les 11:00 hores del di-
lluns 15 de maig.
A la pàgina web del CEM (www.
cemaresme.cat) trobareu el pro-
cediment d’inscripció i tota la in-
formació.

JORNADA D’ATLETISME
ESCOLAR

M A T A R Ó ,  1 9  D E  M A I G  D E  2 0 2 3

Pista Municipal d'atletisme de Mataró
 a partir de les 18:30 hores.

 
Inscripció gratuïta fins el 15/5 a les 11h.
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NOTÍCIES

U na de freda i una de 
calenta. Sort molt di-
ferent per a dos clubs 
de futbol històrics que 

precisament aquesta temporada 
celebren el seu centenari: La UE 
Vilassar de Mar i el FC Argentona. 
El primer, únic representant del 
Maresme a la Tercera Divisió del 
futbol nacional, ha perdut la cate-
goria i la pròxima temporada juga-
rà la màxima competició del futbol 
català i que és de nova creació: la 
Superlliga. Per part seva, l’Argen-
tona, ha escombrat a Segona Ca-
talana i ha estat el primer equip a 
ascendir a Primera Catalana.

Recentment, es va disputar en el 
Palau d’Esports Barrio Delicias de 
Valladolid, el Campionat d’Espa-
nya d’Esgrima Júnior i Sub 23. I 
molt bones notícies per a l’esport 
de la nostra comarca, ja que el 
tianenc Rogelio Caballero es va 
fer amb la medalla de plata en la 
prova de sabre Sub 23, confirmant 
que és un dels millors tiradors del 
panorama espanyol. Rogelio ja va 
ser campió de Catalunya individu-
al i per equips en categoria cadet, 
júnior i absolut, entre altres èxits

Gran temporada la que han prota-
gonitzat les components del pri-
mer equip femení de la UD Cirera, 
que han arrasat en el grup 5 de 
la Segona Divisió femenina, amb 
tots els partits guanyats menys 
un empat i nou gols en contra a 

manca dues jornades per con-
cloure el campionat. Les jugado-
res del Cirera pugen a Primera Di-
visió, categoria on el Mataró està 
a punt de proclamar-se campió 
i pujar a Preferent Femení, on es 
trobarà el Santa Susanna.

CARA i CREU

El FC Argentona puja a 1a Catalana… 
i la UE Vilassar de Mar s’acomiada de 3a Divisió

Rogelio Caballero,
subcampió 
d’Espanya sub23

El Cirera femení puja de categoria

Moment inoblidable per al FC Ar-
gentona l’any del seu centenari 
ja que, per segona vegada en els 
seus 100 anys d’història, tornarà 
a jugar a la categoria en la qual 
va estar la temporada 2017-2018 
després de dos ascensos conse-
cutius des de Tercera Catalana.
Aquesta temporada, l’equip en-
trenat per Rafa Garro i Sergi Do-
mínguez va acabar la lliga regular 
(Segona Catalana, subgrup 2B) 
en primera posició amb 49 punts, 
amb una sola derrota, quatre em-
pats i 15 partits guanyats. Això 
va permetre l’equip del Mares-
me classificar-se per al grup dos 

ESGRIMA

FUTBOL

FUTBOL

del play-off d’ascens a Primera 
Catalana amb un folgat avantat-
ge respecte als seus cinc rivals 
en aquesta curta lligueta de sis 
equips: Molletense, Júpiter, Mas-
nou, Cardedeu i Parc.
Continuant amb la seva impe-
cable temporada, l’Argentona va 
certificar el seu ascens matemàtic 
després de guanyar 0-2 al Carde-
deu com a visitant. En total, quatre 
partits, tres victòries i un empat. 
Sens dubte, tota Argentona pot 
estar molt orgullosa del seu pri-
mer equip de futbol, que tancarà 
el seu centenari de la millor ma-
nera possible: un ascens històric.

Per la seva banda, el Vilassar de 
Mar va arribar a la penúltima jorna-
da de la lliga regular amb opcions 
de salvar-se després d’estar tota 
la temporada en llocs de descens. 
L’equip de ‘Nen’ Albert Aybar va fer 
el més difícil, derrotar en el Xevi 
Ramon per 1-0 el líder, l’Europa, 
que al final ha estat l’equip campió 
de la categoria. Per desgràcia, una 
combinació de resultats d’equips 
implicats en el descens va impedir 
que es produís el miracle de poder 
continuar una temporada més a 
Tercera Divisió. Un fort cop per a 
l’entitat que aviat començarà a ce-
lebrar els actes del seu Centenari.
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MODALITATS  
DE TIR
DIFERENTS
 
GALERIES D’ARMES DE FOC
GALERIES D’AIRE COMPRIMIT
GALERIES D’AIR SOFT

.FORMACIÓ
(4 INSTRUCTORS 

NACIONALS)

.CURSOS DE 
RECÀRREGA

.SERVEI 
D’ARMERIA

.HABILITACIONS 
IPSC

VESTIDORS І CLUB SOCIAL І RESTAURANT І BAR

LES MILLORS INSTAL·LACIONS INDOOR DE CATALUNYA
CLUB DE TIR DE PRECISIÓ GRANOLLERS

3.800 m2
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